
PROTOKÓŁ NR V/2020 
 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 30 kwietnia 2020 r.  
 

W związku ze stanem epidemii oraz stosownie do zapisów art. 15 zzx ust. 3 ustawy z dnia 

31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 i innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych oraz niektórych innych ustaw, obrady sesji odbyły się w zdalnym trybie przy wsparciu 

systemów informatycznych eSesja oraz Microsoft Teams. 

 

Obecni:  

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).   

  

Na stan 15 radnych: obecnych    15  

       nieobecnych         0    

   usprawiedliwionych        0  

 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta 

Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga, naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów, 

dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy.  

  

Porządek obrad sesji:  

  1.  Otwarcie obrad. 

  2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

  3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 30.03.2020 r. 

  4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności i realizacji zadań w okresie od 19.03.2020 r. 

do 20.04.2020 r. 

  5.  Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na IV sesji Rady Miejskiej w dniu 

30.03.2020 r. 

  6.  Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

  7.  Wolne głosy. 

  8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 

  9. Blok informacyjny. 

10.  Zakończenie obrad V sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 

 

 

Ad 1  

  

Przewodniczący Rady Marcin Nyga, po potwierdzeniu przez radnych obecności na sesji poprzez 

system eSesja stwierdził, że rada będzie obradowała w pełnym składzie radnych. Przywitał radnych 

oraz wszystkich biorących udział w obecnej sesji.  
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Ad 2  

  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są wnioski o poszerzenie lub ograniczenie porządku obrad.   

  

Burmistrz Miasta wniósł o poszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały Nr IV/2/2019 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego miasta Bierunia. Uzasadnił potrzebę podjęcia 

przedmiotowej uchwały.    

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o poszerzenie porządku o projekt uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały Nr IV/2/2019 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego miasta Bierunia.  

    
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty WSTRZ 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 

Porządek obrad został poszerzony większością głosów. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały zostanie dołączony do porządku obrad w pkt 8 

rozpatrzenie projektów uchwał jako ostatni projekt. Poddał pod głosowanie zmieniony porządek 

obrad. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty WSTRZ 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 

Porządek ze zmianą został przyjęty większością głosów. 

 

  

Ad 3   

  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z obrad IV sesji Rady Miejskiej, która odbyła 

się w dniu 30.03.2020 r.  

  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad 4   

  

Burmistrz Miasta szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności i realizacji zadań w okresie 

od 19.03.2020 r. do 20.04.2020 r.  

Przekazał informacje dotyczące m. in.: 

- postępowań realizowanych w trybie ustawy Prawo Zamówień Publicznych, 

- sytuacji epidemicznej na terenie miasta, 

- prowadzonych przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej działaniach związanych z koronawirusem, 

- zmian w funkcjonowaniu Urzędu Miejskiego, 

- możliwości otwarcia przedszkoli w Bieruniu po wypracowaniu rozwiązań, które pozwolą na 

bezpieczne zorganizowanie pracy tych placówek, 

- odwołania wszystkich imprez miejskich do końca czerwca br., 

- zakupu komputerów dla szkół, 

- zmian kadrowych. 

Jednocześnie Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na pytanie radnego Edwarda Andrejczuka do 

sprawozdania pisemnego dotyczące umowy z firmą TAURON na przyłączenie oświetlenia ulicznego na 

ul. Świerczynieckiej.   
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Ad 5  

  

Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na sesji 30 marca br. zostały przekazane do 

wykonania oraz do organów nadzoru. Co do tych uchwał gmina nie otrzymała żadnych uwag. 

Natomiast w międzyczasie wpłynęły rozstrzygnięcia nadzorcze do 3 uchwał podjętych na sesji 

w lutym, tj. II/6/2020; II/5/2020 i II/1/2020. Po uwzględnieniu uwag nadzoru prawnego wojewody 

uchwały te zostały skierowane pod obrady dzisiejszej sesji do uchwalenia.  

  

  

Ad 6  

  

Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Finansów poinformowali, że komisje 

opiniowały uchwały, które są przedmiotem obrad obecnej sesji.  

Przewodnicząca Komisji Społecznej przedstawiła treść stanowiska i wniosku komisji, które nie dotyczą 

projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja zajęła się tematem wykonania budżetu 

za 2019 rok, wnioski zostaną przedstawione w maju br. na sesji absolutoryjnej.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że komisja spotkała się w marcu 

w celu rozpatrzenia skargi na Dyrektora Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, dalsze prace będą 

kontynuowane w dniu dzisiejszym, po sesji.   

  

 

Ad 7  

  

Radny Piotr Świerkosz podziękował pracownikom Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

zaangażowanie w pomoc mieszkańcom naszego miasta w czasie epidemii oraz pracownikom 

Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za działania podejmowane na rzecz mieszkańców w związku 

z epidemią związane m. in. z aktywizacją fizyczną drogą online. Wyraził nadzieję, że w maju lista 

instytucji, którym będzie można podziękować za zaangażowanie w aktywizowaniu mieszkańców, 

którzy pozostają w domach będzie dłuższa. 

 

Przewodniczący Rady odniósł się do wypowiedzi Burmistrza Miasta w kwestii możliwości otwarcia 

przedszkoli i zasugerował, że być może należałoby uruchamiać je etapami i monitorować sytuację. 

Jednocześnie zwrócił się do Dyrektora Bieruńskiego Ośrodka Kultury o udzielenie informacji, kiedy 

będą otwarte miejskie biblioteki – czy został już wyznaczony jakiś termin.  

 

Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Kultury poinformowała, że mogą one być otwarte od 4 maja br., 

po uzyskaniu pozytywnej opinii Sanepidu. Zostało wystosowane pismo do Sanepidu wraz 

z regulaminem przyjmowania i oddawania przez czytelników książek. Najbliższy termin, kiedy 

biblioteki będą mogły być otwarte to 11 maja br. po spełnieniu wytycznych Ministerstwa Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego oraz uzyskaniu zezwolenia Sanepidu. 

 

Burmistrz Miasta poinformował, że możliwość otwarcia przedszkoli była jednym z zagadnień 

konferencji z dyrektorami tych placówek. Były rozważane różne kwestie, w tym ewentualnego 

uruchomienia jednego, dwóch czy trzech budynków. Zdecydowano, że nie będą uruchomione 



5 
 

w pierwszej kolejności filie. Rozważano, że jednym z kryteriów przyjmowania dzieci musi być 

samodzielność, co przekłada się przede wszystkim na wiek. Druga kwestia to absolutnie brak 

możliwości przyjmowania dzieci chorych bądź z wywiadem, że ktoś w rodzinie jest chory. Oczekuje się 

na efekt ankiet i wywiadów przyszłotygodniowych, aby wiedzieć o skali zapotrzebowania rodziców by 

jak najlepiej zorganizować opiekę przedszkolną. W przyszłym tygodniu będą prowadzone dalsze 

rozmowy w sprawie terminu uruchomienia opieki przedszkolnej - będzie to 24 maja lub wcześniejsza 

data.                

 

 

Ad 8  

  

Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał, zgodnie z załącznikiem do porządku obrad wraz 

z przegłosowanymi zmianami: 

 

a) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Bierunia w 2020 roku” 

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła p.o. Naczelnik Wydziału Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Odpadami Julia Guściora. 

  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 

  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/1/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

 

b) w sprawie zmiany uchwały dot. Programu „Aktywni Seniorzy 60+” 

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych.  



6 
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany na posiedzeniu komisji.  

  

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/2/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

  

c)  w sprawie zmiany uchwały dot. programu „Rodzina Trzy Plus” 

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych.  

  

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

  

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  

  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
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Uchwała Nr V/3/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

  

d) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania gmin 

przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu Aglomeracji Tychy  

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej. 

  

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław nie głos. 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna WSTRZ 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 

Uchwała Nr V/4/2020 została podjęta większością głosów. 

 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w Lędzinach 

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta.   

  

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie.  

  

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 
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7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty nie głos. 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/5/2020 została podjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za, 1 osoba nie głosowała. 

 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Bieruń prawa 

użytkowania wieczystego oraz prawa własności nieruchomości gruntowych 

położonych w Gminie Bieruń 

  

Burmistrz Miasta zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na doprecyzowaniu 

treści bez zmian rzeczowych. Jednocześnie ze względu na problemy techniczne projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta.  

  

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/6/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na problemy techniczne (brak połączenia ze Skarbnik Miasta) 

ogłosił 7 minutową przerwę w obradach rady, do godziny 16.10. 

 

Przewodniczący Rady wznowił obrady rady po przerwie.  
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g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata  

2020-2025  

  

Projekty uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta.   

  

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w znanej sobie części.  

 

Radna Natalia Grosman podkreśliła, że dużym sukcesem jest, iż tak bardzo wyczekiwane 

inwestycje – przebudowa ul. Węglowej, Ligonia i Lompy znalazły się w budżecie. 

Jednocześnie wskazała na nieścisłości w uzasadnieniu do uchwały w odniesieniu do danych 

znajdujących się w ujęciu tabelarycznym i zwróciła się do Skarbnik Miasta o weryfikację.  

 

Skarbnik Miasta poinformowała, że nastąpiła pomyłka w treści uzasadnienia, które powinno 

być spójne z zapisami zawartymi w części tabelarycznej.   

 

Przy braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  

    
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów   wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/7/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

 

h) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok  

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta.   

  

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w zakresie omawianym na posiedzeniu. 

  

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/8/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

  

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego  

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

  

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  

   
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/9/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

 

j) w sprawie okresowego zwolnienia z podatku od nieruchomości   
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

  

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  

   
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/10/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

k) w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości   

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

  

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  

   
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
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Uchwała Nr V/11/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

l) w sprawie uchylenia uchwały Nr IV/2/2019 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 28 marca 

2019 r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego miasta 

Bierunia   

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta. 

 

Radny Edward Andrejczuk zapytał, w kontekście uchylenia ww. uchwały, co z realizacją 

zadań z Budżetu Obywatelskiego na ten rok oraz czy nie trzeba by z pewnych zadań 

w bieżącym roku zrezygnować. 

 

Burmistrz Miasta zwrócił uwagę, że uchwała mówi o zasadach i trybie przeprowadzenia 

Budżetu Obywatelskiego. Uchylenie tej uchwały w żaden sposób nie wpływa na realizację 

budżetu, który był do tej pory realizowany i jest realizowany w tym roku. Planuje się 

wykonać wszystkie zadania, które zostały wybrane do tego budżetu w roku poprzednim. 

Jeżeli pojawią się problemy w realizacji któregoś z zadań to na sesji w maju radni będą o tym 

poinformowani, aby wspólnie podjąć decyzję jak z tego wybrnąć. Na chwilę obecną istotne 

jest, aby mieszkańcy również wiedzieli co jest planowane na przyszłość.     

   

Przy braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  

   
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty PRZECIW 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka PRZECIW 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/12/2020 została podjęta większością głosów. 

 

 

Ad 9 

 

Przewodniczący Rady:  

− poinformował, że korespondencja, która wpłynęła do rady była na bieżąco przekazywana radnym 

i jest dostępna w biurze rady, 
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− przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych do końca maja br. 

 

 

Ad 10  

  

Przewodniczący Rady, po wyczerpaniu porządku obrad zamknął V sesję Rady Miejskiej w Bieruniu.  

  

  

  

Integralną część protokołu stanowi transmisja opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej.  

  

  

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała:   

Janina Berger 


